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苏州阳澄湖套房假日酒店
Holiday Inn & Suites Suzhou Yangcheng Lake
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地区 Area

苏州，是一座古老的文化名城，风
景优美，物产丰富，素有“人间天堂”
的美誉。

苏州阳澄湖套房假日酒店位于苏州
工业园区的核心区域，毗邻阳澄湖和金
鸡湖风景区。这里水产资源丰富,“湖中
六宝”和“阳澄湖大闸蟹”更是驰名中
外

“

”

Suzhou is an ancient cultural city with beautiful scenery and enormous local products, which is known as "A paradise on earth". 
Holiday Inn & Suites Suzhou Yangcheng Lake is located in the core area of Suzhou Industrial Park, adjacent to Yangcheng Lake and Jinji Lake Scenic Area. It is rich in aquatic resources, and the "six 
treasures of the lake" and "Yangcheng Lake crabs" are famous in China and abroad. 
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周边景点
阳澄湖景区 约3公里
金鸡湖景区&博览中心 约5公里
比斯特购物村 约6公里
华谊兄弟电影世界 约7公里
拙政园 约10公里
寒山寺 约18公里

交通
苏州园区高铁站 约4公里
苏州火车站 约12公里
苏州高铁北站 约12公里

机场
无锡苏南硕放国际机场 约43公里
上海虹桥国际机场 约76公里
上海浦东国际机场 约156公里

地理位置 Location

地址：中国江苏省苏州市苏州工业园区唯华路3号
Address：No.3,Weihua Road,Suzhou Industrial Park, Suzhou City, Jiangsu Province, China



酒店简介 About Us

酒店坐落于苏州工业园区阳澄湖和金鸡湖核心区域，毗邻阳澄
湖风景区。交通便捷，距离无锡苏南硕放国际机场约43公里，距离
上海虹桥国际机场76公里，距离苏州园区站约4公里，距离苏州高铁
北站约12公里，距离苏州站约12公里。酒店周边设有多条公共交通
线路，便于您前往酒店周边景点：阳澄湖景区、金鸡湖景区、华谊
兄弟电影世界、拙政园等。附近配套齐全，酒店附近有曼哈顿广场、
吉麦隆超市、联合广场、龙湖天街、苏州国际博览中心、比斯特购
物村等，方便您生活购物及休闲娱乐，让您有一个愉快的出行体验。

The hotel is located in the core area of Yangcheng Lake and Jinji Lake in Suzhou Industrial Park, adjacent to Yangcheng
Lake Scenic Area. It is conveniently located about 43 kilometers from Wuxi Sunan Shuofang International Airport, 76 
kilometers from Shanghai Hongqiao International Airport,12 kilometers from Suzhou Station and 12 kilometers from the 
passenger station (North Station), and is surrounded by many public transportation lines, making it easy for you to get to 
the attractions around the hotel：Yangcheng Lake Scenic Area , Jinji Lake scenic spot,Huayi Brothers World, Humble 
Administrator's Garden,etc.There are superstores all  around the hotel, such as Manhattan Plaza, Cameron Supermarket, 
Union Square, Longhu Sky Street, Suzhou International Expo Center,Bistrot Shopping Village, etc., which are convenient 
for your l ife shopping and leisure entertainment and make you have a pleasant travel experience.
.
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佛山景点大堂/礼宾 Lobby/Concierge

礼宾部位于酒店1楼，可为您提供行李寄存、委托代办、接机、旅
游咨询等服务。

The concierge is located on the 1st floor of the hotel. The concierge will  provide you with services 

such as luggage, entrusted agency, airport pick-up, and travel consultation.

服务时间：24小时服务

Service time: 24 hours service

服务电话： 86 512 62816666

Service Phone: 86 512 62816666

大堂位于酒店1楼，以现代简约的设计风格与简约舒适的大堂吧完美结

合。
Located on the 1st floor of the hotel, the lobby combines modern and simple design style with simple and 

comfortable lobby bar.

服务时间：24小时服务

Service time: 24 hours service

服务电话： 86 512 62816666

Service Phone: 86 512 62816666



客房
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Rooms 
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酒店房型表 Hotel Room Type Table

房间数量
（间）

面积
（平方米）

大床房
（间）

双床房
（间）

高级客房 40 40 39 1

单卧套房 82 70 82 -

双床套房 46 70 46

双卧套房 9 70 - 9

两室两厅豪华套房 12 125 12

房间总数 189 - 121 68
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酒店拥有189间舒适且配备设施完善的客房，每间客房都拥有

现代简约的设计风格且配有软硬双枕，让您享受舒适睡眠。95%的

房间拥有落地窗和独立阳台并配备开放式厨房（包含冰箱微波炉

电磁炉抽油烟机），其中50%的客房贴心配备了洗衣机，解放常住

客双手，守护出行卫生。

客房 Room

The hotel has 189 comfortable and well -equipped guest rooms, each room has a 
modern simple design style and is equipped with soft and hard double pil lows. 95% of 
the rooms have floor - to - ceil ing windows and independent balconies and are 
equipped with open kitchens (including refrigerators, microwave ovens, induction 
cookers and range hoods).Among them, 50% of the rooms are thoughtfully equipped 
with washing machines, freeing the hands of regular guests and guarding travel 
hygiene.
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客房 Room

高级大床房 Superior King Bedroom

房间大小： 40平米 Room size: 40㎡

大床尺寸： 1.8m*2m   Bed Size: 1.8m*2m
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客房 Room

单卧套房 King bedroom suite

房间大小： 70平米 Room size: 70㎡

大床尺寸： 1.8m*2m   Bed Size: 1.8m*2m
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客房 Room

双床套房 Twin  bedroom suite

房间大小： 70平米 Room size: 70㎡

大床尺寸： 1.8m*2m   Bed Size: 1.8m*2m
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客房 Room

双卧套房 Two King bedroom suite

房间大小： 70 平米 Room size: 70㎡

大床尺寸： 1.8m*2m   Bed Size: 1.8m*2m
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客房 Room

两室两厅豪华套房 Two badrooms & two halls Deluxe suite

房间大小： 125平米 Room size: 125㎡

大床尺寸： 1.8m*2m&1.5m*2m   Bed Size: 1.8m*2m&1.5m*2m



餐厅及大堂吧

14

Restaurant & Lobby bar
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全日餐厅 All day Restaurants

位于酒店1楼温馨而富有活力的全日餐厅，将为您提

供健康丰盛的自助早餐以及精心烹饪的零点菜肴，让宾

客不出酒店也能够享受品质美食。

The warm and energetic all -day dining restaurant on the 1st floor of the hotel will  

provide you with a healthy and hearty buffet breakfast and carefully prepared a la 

carte dishes, so that guests can enjoy quality food without leaving the hotel.

早餐时间：6:30-10:00

Breakfast time: 6:30-10:00

服务电话：86 512 62816666

Service Phone: 86 512 62816666
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中餐厅 Chinese Restaurants

酒店中餐厅设有3间包厢，主营苏帮菜、淮扬菜和新

派粤菜，即使在酒店内，也能品尝到地道特色的美食盛

宴。

There are 3 private rooms in the Chinese restaurants which mainly provides 

customers with Jiangsu Cuisine, Huaiyang Cuisine and new-style Cantonese cuisines

用餐时间：11:30-13:30

17:30-21:30

Meal time: 11:30-13:30

17:30-21:30
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大堂吧 Lobby

位于酒店一楼雅静怡人的大堂吧，供应香醇咖啡，

特色下午茶，鸡尾酒，葡萄酒等缤纷饮品及精致小食，

为您休闲放松或商务会晤增添惬意之享。

There is a quiet and cosy lobby bar in the first floor, supplying various drink and 

delicate snacks l ike mellow coffee, special afternoon tea, cocktail and wine, adding 

some joy for your leisure time and business meeting.

服务时间：11:30-17:30

Service time: 11:30-17:30

服务电话：86 512 62816666

Service Phone: 86 512 62816666



宴会及会议
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Banquet & Meeting
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多功能会议厅Meeting Room

酒店会议厅位于酒店2楼面积为120

㎡，配备一流的会议视听设备，内部设施

齐全，可为客人提供专属的宴会统筹服务

及精致适宜的宴会美食，以满足宾客的多

层次会议需求。
Located on the 2nd floor of the hotel, there is one flexible 
conference venue, equipped with first-class conference audio-
visual equipment and complete internal facil ities. Our 
banquets provide exclusive banquet planning services and 
exquisite and suitable banquet food to meet the multi -level 
meeting needs of guests.



健身及休闲
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Fitness & Leisure



健身房 Gym

位于酒店2楼的健身中心配备有氧运动和力量

训练的器械。舒适的锻炼环境，助您增强

活力，神清气爽。
The fitness center on the 2nd floor of the hotel is equipped with 

aerobics and strength training equipment. The comfortable exercise 

environment helps you increase your vitality and get a new look. 

Designed for business travelers, borrowing modern technology to 

provide guests with a full  range of leisure services.

服务时间：6:30-22:30

Service time: 6:30-22:30



共享花园 Shared Garden

2000平米的户外共享花园可使您在工作之余可以得到身心放松。

The 2,000 square meter outdoor shared garden helps to enjoy your relax time.
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周边景点及配套 Surrounding



Thanks
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酒店总经理：Nancy Yuan 市场销售总监：Doris Tian


